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Vyhodnotenie pripomienok 

k Návrhu rozpočtu Mesta Banská Bystrica na roky 2019 - 2021 

 

Návrh rozpočtu Mesta Banská Bystrica na roky 2019 – 2021 bol zverejnený na úradnej tabuli Mesta aj na elektronickej úradnej tabuli od 30.novembra 

2018. Fyzické a právnické osoby mohli v zmysle § 9, ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znp. uplatniť pripomienku k návrhu 

rozpočtu Mesta Banská Bystrica na roky 2019 – 2021 do 09. decembra 2018 (vrátane). Počas oficiálnej lehoty na pripomienkovanie sme obdržali 14 

pripomienok, ktorých vyhodnotenie je uvedené v nasledujúcej tabuľke. 

 

Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

1 

 

Dana 

Cibuľková 

V návrhu rozpočtu na rok 2019 žiadam vykonať presun finančných prostriedkov vo 

výške 5 000,- Eur z prvku  11.4.1 Priame dotácie na podporu projektov v Kalendári 

podujatí a projektov, položka Podpora činnosti športových klubov a oddielov ŠK 

UMB do prvku 11.4.2 Dotácie na podporu športových podujatí. Zdôvodnenie: 

Žiadateľ o poskytnutie dotácie ŠK UMB (nakoľko združuje 6 klubov a oddielov) 

požaduje, aby žiadosti jednotlivých klubov na rok 2019 boli posúdené samostatne 

v príslušnej komisii MsZ. 

Spracovateľ akceptuje pripomienku.  

Pripomienka je zapracovaná na 

príslušných prvkoch v návrhu rozpočtu na 

rok 2019.  

2 

PaedDr. 

Zuzana 

Gajdošová 

Na Školský úrad, oddelenie školstva a mládeže bolo doručené Oznámenie SPŠ Jozefa 

Murgaša, Hurbanova 6, Banská Bystrica o ukončení zabezpečenia stravovania žiakov 

Základnej školy Narnia, Okružná 2, Banská Bystrica k 31.12.2018. SPŠ Jozefa 

Murgaša predložila žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2019 v určenom termíne, kde 

o.i. žiadala dotáciu aj na potenciálnych stravníkov - žiakov ZŠ Narnia v počte 349. ZŠ 

Narnia vstúpila do rokovaní o zabezpečení stravy s Gymnáziom Mikuláša Kováča. Na 

základe oznámenia uvedeného gymnázia, doručeného na Školský úrad o dohode 

zmluvných podmienok poskytovania stravovania pre 349 žiakov ZŠ Narnia od 

01.01.2019, Vás žiadame o presun dotácie na 349 potenciálnych stravníkov - žiakov 

ZŠ Narnia z SPŠ Jozefa Murgaša na Gymnázium Mikuláša Kováča od 01.01.2019. 

Spracovateľ akceptuje pripomienku.  

Pripomienka je zapracovaná v návrhu 

rozpočtu na rok 2019.  

3 
Ing. Beáta 

Farkašová 

V návrhu rozpočtu na rok 2019 žiadam vykonať presun finančných prostriedkov vo 

výške 56 100,00 Eur  z podprogramu 10.1. Materské školy, položka oprava 

Spracovateľ akceptuje pripomienku.  

Pripomienka je zapracovaná na 
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Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

vnútorných priestorov – rozšírenie kapacít, do prvku 15.1.4. Zariadenie 

opatrovateľskej služby a denný stacionár na Uhlisku. Zdôvodnenie: presun 

finančného plnenia plánovaného v roku 2018 do roku 2019 za práce vykonané na 

objekte ASS ul. 9 mája Uhlisko.   

príslušnom podprograme a prvku  

v návrhu rozpočtu na rok 2019. 

4 

 Mgr. 

Vladimír 

Pirošík 

1. Z prvku 1.2.3. určeného na projektové plánovanie vyčleniť sumu 20 tisíc eur 

na súťaž návrhov s cieľom následnej realizácie modernizácie interiéru 

Informačného centra v historickej Radnici na Nám. SNP. Vzhľadom na nízku 

prehľadnosť predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame z akých položiek 

vyššie uvedené zmeny realizovať. V prípade, že je to však nevyhnutné, 

navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Predný trakt Radnice je majetkom MBB 
a.s. a prioritne je modernizácia týchto 
priestorov v réžii  tejto spoločnosti. 
Mesto Banská Bystrica ako nájomca 
nemalo doposiaľ žiadne indície uvažo-
vať nad modernizáciou interiéru. Po-
kiaľ to bude potrebné, určite budú vy-
konané všetky systémové kroky tak, 
ako je to štandardné pri oprave resp. 
rekonštrukcii iných priestorov 
a objektov. Vyčlenenie sumy 20 tis. eur 
považujeme za ad hoc riešenie. 

  

2. Z prvku 1.2.3. určeného na projektové plánovanie vyčleniť sumu 15 tisíc eur 

na projektovú dokumentáciu na revitalizáciu Jelšového hájika (vrátane fontány 

na Krivánskej ulici). Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého návrhu 

rozpočtu neuvádzame z akých položiek vyššie uvedené zmeny realizovať. 

V prípade, že je to však nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový 

systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Vyčlenenie tejto sumy nie je podložené 
relevantnými podkladmi. Príprava 
revitalizácie si vyžaduje v prvom rade 
odborné posúdenie zo strany správcu 
tohto priestoru  – Zaresu a príslušného 
odborného útvaru MsÚ, stanovenie 
rozsahu revitalizácie, posúdenie 
charakteru zdrojov financovania. 
Prípravnú fázu nemožno podceniť. 
Následne bude možné vyčleniť finančné 
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Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

prostriedky a realizovať práce či vo 
vlastnej réžii resp. dodávateľským 
spôsobom. 

  

3. Navýšiť prvok participatívny rozpočet o 10 tis. eur, t.j. na sumu 50 tisíc eur. 

Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame 

z akých položiek vyššie uvedené zmeny realizovať. V prípade, že je to však 

nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Navýšenie prostriedkov z pôvodných 
30 tis. eur v roku 2017 na aktuálnych 
40 tis. Eur,  už v roku 2018 spôsobilo 
ich nedočerpanie a následne nesysté-
movú zmenu štatútu PR.   

  

4. Navýšiť prostriedky na činnosť VMČ z 1, 50 eur/obyv. na 2, 00 eur/obyv. 

Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame 

z akých položiek vyššie uvedené zmeny realizovať. V prípade, že je to však 

nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Zvýšenie týchto prostriedkov bolo 
v uplynulom období navrhnuté zo stra-
ny Mesta Banská Bystrica ako model, 
ktorý by zabezpečil financovanie ob-
čianskych komunitných aktivít  vo VMČ 
prostredníctvom komunitných centier. 
Kvôli rozdielnosti názorov táto téma 
neskončila konsenzom. Považujeme 
preto za systémové riešenie uvažovať 
nad zvýšením týchto prostriedkov až po 
nájdení optimálneho riešenia, ktoré 
bude zodpovedať základným princípom 
fungovania komunitných centier (vznik 
„zdola“, partnerstvo, svojpomoc, nezá-
vislosť...) .   

  5. Zrealizovať presun dotačných prostriedkov určených na tzv. priame dotácie do Spracovateľ čiastočne akceptuje 
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Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

pôsobnosti jednotlivých dotačných komisií MsZ. pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

V návrhu rozpočtu na rok 2019 

presúvame finančné prostriedky vo výške 

5 000,- Eur z prvku  11.4.1 Priame dotácie 

na podporu projektov v Kalendári 

podujatí a projektov, položka do prvku 

11.4.2 Dotácie na podporu športových 

podujatí. 

  

6. Výmena okien na ZUŠ J. Cikkera, minimálne I. etapa  - hlavná uličná fasád. 

Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame 

z akých položiek vyššie uvedené zmeny realizovať. V prípade, že je to však 

nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

 

Zdôvodnenie: 

Výmena okien prioritne závisí od 
stanoviska KPÚ, ktoré je tohto času 
nejednoznačné. Cieľom vedenia mesta je 
pokračovať v rokovaniach, kde okrem 
tejto veci bude analyzovaný aj súčasný 
stav kotolne.  Výsledkom môže byť 
riešenie objektu formou OVS 
a uzatvorenia koncesnej zmluvy. 
Finančný dopad môže byť tak podstatný, 
že v rozpočte Mesta Banská Bystrica by 
mal charakter prioritnej ročnej akcie.  

  

7. Realizácia spevnenia brehov Tajovského potoka v území RELAX ZÓNY 

TAJOVKA  - 24 tisíc eur. Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého 

návrhu rozpočtu neuvádzame z akých položiek vyššie uvedené zmeny 

realizovať. V prípade, že je to však nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. 

(kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Projektovú dokumentáciu Mesto Banská 

Bystrica ešte nemá k dispozícii. V prvom 

rade je potrebné ju posúdiť príslušnými 

odbornými útvarmi, či investícia spĺňa 

základné predpoklady realizovateľnosti, 

najmä vzhľadom na majetkové pomery k  
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Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

pozemkov v dotknutom území a či 

investícia nezasahuje do  pobrežného 

pozemku správcu vodného toku.  

  

8. Zavedenie city busu na Graniar - 10 tis. eur. Vzhľadom na nízku prehľadnosť 

predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame z akých položiek vyššie uvedené 

zmeny realizovať. V prípade, že je to však nevyhnutné, navrhujeme prvok 

5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Mesto Banská Bystrica sa zaoberá 

myšlienkou obnovenia spojenia MHD na 

Graniar. V tejto chvíli je obnovenie linky 

nerealizovateľné a je potrebné pripraviť 

koncepčné riešenie (materiálna základňa,  

spôsob a výška financovania).   

  

9. Výstavba parkovacích miest na Severnej ul. - 20 tis. eur. Vzhľadom na nízku 

prehľadnosť predloženého návrhu rozpočtu neuvádzame z akých položiek 

vyššie uvedené zmeny realizovať. V prípade, že je to však nevyhnutné, 

navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový systém). 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Mesto považuje problematiku 
parkovania za nosnú tému a preto sa jej 
venuje systémovo. O tom svedčí 
dôsledná príprava  a výber dodávateľa 
na realizáciu parkovacích plôch v tých 
mestských častiach, kde je situácia 
najvážnejšia. Pripomienka je 
nesystémovým vyčlenením 
prostriedkov v rozpočte bez 
relevantných podkladov na stanovenie 
ceny priamoúmerne k reálnym 
potrebám a možnostiam.   

  

10. Vybudovanie osvetlenia na ceste medzi Belvederom a Mammacentrom sv. 

Agáty  - 13 tis. eur. Vzhľadom na nízku prehľadnosť predloženého návrhu 

rozpočtu neuvádzame z akých položiek vyššie uvedené zmeny realizovať. 

V prípade, že je to však nevyhnutné, navrhujeme prvok 5.1.2. (kamerový 

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Pripomienka nespĺňa elementárne 
predpoklady pre jej prípadnú budúcu 
realizáciu a to možnosť investícií len do 



Spracoval: Odbor ekonomický, december 2018  Strana 6/6 

Por.

č. 

Organizácia 

/ Občan 
Pripomienka 

Vyhodnotenie pripomienok 

spracovateľom 

systém). majetku Mesta Banská Bystrica.    

5 

OZ Za 

dôstojnú 

Radvaň 

 

OZ Za dôstojnú Radvaň a Občianska rada Radvaň  v zmysle § 9 ods. 2 zák. č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov si uplatňujú 

pripomienku  k Návrhu programového rozpočtu Mesta Banská Bystrica na roky 2019 

- 2021 a žiadajú o navýšenie položky 15.2.8. Denné centrá v rozpočte Mesta Banská 

Bystrica na rok 2019 o sumu 15.000,- Eur na plánované zriadenie nového Denného 

centra v ZŠ Radvanská. (15.2.8. 700 interiérové vybavenie centra, rekonštrukcia a 

modernizácia priestorov).  

Spracovateľ neakceptuje pripomienku.  

Zdôvodnenie: 

Mesto nie je proti zriadeniu denného 

centra (DC) v Radvani, ale v rovnakom 

režime, ako sú zriadené aj ostatné DC. 

Vyčlenenie sumy 15 tis. eur nie je 

založené na relevantnom podklade.   

 

 


